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Hei 
 
Klager på gebyr for min byggesak: 21/3212-22/65299     Gbnr: 195/67
 
Viser til pkt. 9 i gebyrregulativet om redusert gebyr.
Eg meiner at kommunens saksbehandlingstid avviker vesentlig frå gjennomsnittleg 
saksbehandlingstid for denne typen saker. 
Meiner at kommunen av eige initiativ burde ha redusert gebyret, ref. pkt. 9. til kr. 0,-
 
Frå saken ble sendt inn til eg fekk respons gjekk da 15 mnd. der eg har forsøkt dialog før og etter 
innsending om å få klarhet om da foreligg mangler og kva dokumentasjonen som var krevd før 
innsending.
Først etter 15 mnd. får eg beskjed om da trengs tilleggsdokumentasjon i saka, derfor er den 
ikkje behandla før 23.6.2022, der frist for svar var 1. september. 
Tilleggsinformasjon som det var behov for, var materialvalg for trapp. Grunnet ferie, ble denne 
informasjonen oppgitt igjen 26.8.2022 via telefon og mail 29.8.2022, innenfor fristen. 
 
Men, denne informasjonen har kommunen hatt tilgjengelig siden 9.4.2021. 
At trappen skulle oppføres i tre, står nevnt fleire gonger i vedlagt vedlegg
" vurdering av søknadsplikt",  som var vedlagt i mail/søknad, 8.4.2021, registrert hos 
kommunens postmottak 9.4.2021.
 
Slik eg ser da er saka en 3 vekers sak, som har overstige saksbehandlingstiden med ca. 14-15 
måneder, der da aldri var mangler med søknad eller et reelt behov for tilleggsinformasjon.
 
Håper på rask behandling av klagen. 
 
Med vennlig helsing 
 
Alexander Gjerstad.   
 

 
 
 


